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P R O T O K Ó Ł  NR LXIV/14 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 września 2014 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  
 

1. Ogrodnik Andrzej  - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne: 

4.1. Policja,  

4.2. Straż Miejska, 

4.3. Państwowa Straż Pożarna i Ochotnicza Straż Pożarna. 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2014 r.  

6. Stopień zaawansowania sprzedaży mienia i dalsze zamierzenia w tym kierunku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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7.1. Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów na lata 2014 

– 2020 /numer druku LXIV/1/14/ 

7.2. odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości; /numer druku LXIV/2/14/ 

7.3. zmieniająca uchwałę Nr XLVIII/252/13 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie 

ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kożuchów 

w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców; /numer druku LXIV/3/14/ 

7.4.  wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od ceny sprzedaży, nieruchomości 

lokalowej, położonej w Kożuchowie stanowiącej własność Gminy Kożuchów, 

wpisanej do rejestru zabytków; /numer druku LXIV/4/14/ 

7.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok; /numer druku 

LXIV/5/14/ 

7.6. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2014-2024; /numer druku LXIV/6/14/ 

7.7. zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej; /numer druku LXIV/7/14/ 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LXIII. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o omówienie punktu 

nr 4 jako punkt nr 2. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne: 

2.1. Policja,  

2.2. Straż Miejska, 

2.3. Państwowa Straż Pożarna i Ochotnicza Straż Pożarna. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 
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5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2014 r.  

6. Stopień zaawansowania sprzedaży mienia i dalsze zamierzenia w tym kierunku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów na lata 2014 

– 2020 /numer druku LXIV/1/14/ 

7.2. odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości; /numer druku LXIV/2/14/ 

7.3. zmieniająca uchwałę Nr XLVIII/252/13 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie 

ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kożuchów 

w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców; /numer druku LXIV/3/14/ 

7.4.  wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od ceny sprzedaży, nieruchomości 

lokalowej, położonej w Kożuchowie stanowiącej własność Gminy Kożuchów, 

wpisanej do rejestru zabytków; /numer druku LXIV/4/14/ 

7.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok; /numer druku 

LXIV/5/14/ 

7.6. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2014-2024; /numer druku LXIV/6/14/ 

7.7. zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej; /numer druku LXIV/7/14/ 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LXIII. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.2.1 

Rotarska Ewa  – Komendant Komisariatu Policji w Kożuchowie, przedstawiła 

informację nt. funkcjonowania instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo 

publiczne w zakresie dotyczącym Komisariatu Policji w Kożuchowie. /Informacja  

w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, w imieniu mieszkańców, poprosił  

o zwrócenie większej uwagi na utrzymanie spokoju i porządku w centrum miasta. 
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Do pkt.2.2 

Karpiński Zenon  – Komendant Straży Miejskiej w Kożuchowie, przedstawił 

informację nt. funkcjonowania instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo 

publiczne w zakresie dotyczącym Straży Miejskiej w Kożuchowie. /Informacja  

w załączeniu./ 
 

Do pkt.2.3 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację nt. funkcjonowania 

instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne w zakresie dotyczącym 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Gminie. /Informacja w załączeniu./ 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o informację na temat OSP w Lasocinie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że budynek OSP w Lasocinie 

jest w dobrym stanie technicznym. Jednostka posiada samochód marki Żuk, który należy 

wymienić. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy rozważana jest możliwość wprowadzenia 

innego sposobu powiadamiania strażaków o akcji, ponieważ włączanie syren jest bardzo 

uciążliwe dla mieszkańców. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że w chwili obecnej strażacy 

powiadamiani są również smsami, niestety zwłoka jest zbyt duża, dlatego nie można 

zlikwidować sygnału dźwiękowego. Rozpatrywana jest możliwość wprowadzenie 

systemu pagerów, ale przez minimum pół roku system musiałby być  testowany 

równolegle ze starym systemem. 
 

Do pkt.3 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o informację nt. konkursu na świadczenie usługi w ramach programu szczepień. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że wpłynęły oferty z trzech 

praktyk POZ. Oferty  opiewały na taką samą kwotę. W związku z tym każda praktyka 

będzie szczepiła swoich pacjentów. 
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Do pkt.4. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

poprosił, o prowadzenie dalszych działań, które będą prowadziły do pozyskania działki 

przy świetlicy w Stypułowie. Zapytał, czy będzie postawiony, wcześniej obiecany, 

przystanek autobusowy w Stypułowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że sprawa będzie omawiana na 

spotkaniu konsultacyjnym. Dodał, że planowany jest zakup wiat przystankowych  

w miesiącu październiku.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

stwierdził, że kolejną zaległą sprawą jest wykonanie progów zwalniających  

w Stypułowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że na przelotowych drogach 

powiatowych i wojewódzkich progi nie są metodą ograniczenia prędkości. Poprawą 

bezpieczeństwa na tej drodze powinien zająć się Powiatowy Zarząd Dróg. 

Bezpieczeństwo poprawi budowa chodników oraz budowa pasa bezpieczeństwa. Dodał, 

że to mieszkańcy powinni składać wnioski bezpośrednio do  Powiatowego Zarządu Dróg. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała, jak została załatwiona sprawa zalegającej wody na skrzyżowaniu ulicy 

Kościelnej i ulicy Zielonogórskiej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że może to mieć związek z tym, 

że odcinek ten nie podlegał rewitalizacji. Zapewnił, że sprawdzi czy przypadkiem 

studzienka nie jest zapchana.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, wyjaśnił, że nowa studzienka, wykonana podczas 

rewitalizacji, jest wyżej niż asfalt. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że 17 kwietnia 

złożył wniosek. W odpowiedzi wskazano, że wykaz firm o który prosił we wniosku 

zostanie przekazany niezwłocznie po jego sporządzeniu. Do dnia dzisiejszego tego 

wykazu nie otrzymał.   

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapytał o jakie firmy chodzi. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że wniosek znajduje 
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się w biurze Rady Miejskiej. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, powiedział, że 

na wspólnym posiedzeniu Komisji złożył wniosek dotyczący zarządzenia z dnia 3 marca 

br. wprowadzającego dodatkową opłatę w opłatach cmentarnych. Poprosił  

o przedstawienie kalkulacji na podstawie której wprowadzono opłatę w wysokości 150 

złotych. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

przypomniała, że składany był również wniosek o zamontowanie lustra na ulicy 

Limanowskiego oraz przy sklepie Dino. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że lustra będą 

zamontowane. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał, że trzy miesiące temu 

składał wniosek o usunięcie ubytków w ulicy Nowosolnej przy skrzyżowaniu z ulicą 

Zygmuntowską w kierunku cmentarza. Do chwili obecnej zadanie nie zostało wykonane. 

Nadmienił, że zbliża się dzień 1 Listopada. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że w chwili obecnej 

uzgadniany jest zakres rzeczowy naprawy dróg. Naprawy rozpoczną się w najbliższym 

czasie.   

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy drogi pokryte tłuczniem również będą naprawiane. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że wykaz naprawianych dróg 

będzie znajdował się u p. Kałużnej. W miesiącu październiku wykaz będzie 

przygotowany. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zapytał, 

czy będzie wykonywany remont drogi do Bulina. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że z informacji uzyskanych od 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg wynika, że rokrocznie naprawiane jest około 

300 m tego typu dróg. Dodał, że pierwszy odcinek drogi do Bulina został wykonany. 

Również w kolejnych latach droga będzie naprawiana.    
 

Do pkt.5. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła informację z wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze 2014 r. /Informacja w załączeniu./  
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Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy Stowarzyszenie Rozwoju Regionalnego z Gorzowa 

Wlkp. w drugim półroczu odda pozostałą część zaległych środków. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że 100% środków wpłynie od 

Stowarzyszenia. 
 

Do pkt.6. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił informację nt. stopnia 

zaawansowania sprzedaży mienia i dalsze zamierzenia w tym kierunku. /Informacja  

w załączeniu./ 
 

Do pkt.2.3. cd 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

przedstawił prezentację mutimedialną z przeglądu stanu technicznego obiektów OSP. 

Przegląd wykonali członkowie Komisji Wsi i Rolnictwa. /Prezentacja w załączeniu./ 
 

Do pkt.7.1 

Kalinowska Urszula – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów 

na lata 2014 – 2020. /numer druku LXIV/1/14/ 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o uzupełnienie danych dotyczących wysokości procentowego bezrobocia na terenie 

Powiatu Nowosolskiego. 

Kalinowska Urszula – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, przedstawiła 

autopoprawkę do projektu uchwały. /Autopoprawka w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów na lata 

2014 – 2020. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.7.2 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości. /numer druku LXIV/2/14/ 
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Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kożuchów prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.7.3 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/252/13 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie ustalenia 

warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kożuchów w drodze bezprzetargowej na 

rzecz najemców. /numer druku LXIV/3/14/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/252/13 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie ustalenia 

warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kożuchów w drodze bezprzetargowej na 

rzecz najemców. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.7.4 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od ceny sprzedaży, 

nieruchomości lokalowej, położonej w Kożuchowie stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów, wpisanej do rejestru zabytków. /numer druku LXIV/4/14/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od ceny sprzedaży, 

nieruchomości lokalowej, położonej w Kożuchowie stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów, wpisanej do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.7.5 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok. /numer druku 

LXIV/5/14/ 
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Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, oświadczył, że w związku z tym, 

że w uchwale budżetowej przeznaczono ponad 900 000 złotych na zadanie związane  

z remontem ulicy Kraszewskiego, ze względu na dobro Gminy, będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. Jednakże w związku z deklaracją Burmistrza, iż jest 

człowiekiem odważnym, uważa, że Burmistrz bierze pełną odpowiedzialność za 

podpisaną umowę i wszelkie niedogodności, które muszą znosić mieszkańcy.   

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw - 2 wstrzymało się 

od głosu – 0/    
 

Do pkt.7.6 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2014-

2024. /numer druku LXIV/6/14/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2014-2024.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.7.7 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. /numer druku LXIV/7/14/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 3/    
 

Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr LXIII został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
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Do pkt.9. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zapytał, 

czy zostały podjęte decyzje związane z budową przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował że 26 września otwarto 

złożoną ofertę. W chwili obecnej trwa jej badanie. Decyzja o wyborze nie została jeszcze 

podjęta.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że z uzyskanych informacji wie, iż cena zawarta  

w ofercie jest rażąco niska w porównaniu z kosztorysem. Zapytał, czy nie zachodzi 

podejrzenie, że jest to celowe działanie.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, iż na  dzień dzisiejszy nie 

zachodzi takie podejrzenie. Dodał, że właśnie z tego powodu oferta musi być zbadana 

bardzo szczegółowo. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, na jakiej podstawie 

ustalana jest cena działki w kolejnych przetargach na jej sprzedaż.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, wyjaśnił, że cena w pierwszym 

przetargu wynika z wyceny wykonanej przez rzeczoznawcę. W kolejnym przetargu cenę 

ustala Burmistrz na poziomie, który uzna za stosowny, ale nie niższym niż 50% wartości 

rynkowej. W każdym kolejnym przetargu cenę ustala Burmistrz, aż do chwili finalizacji 

transakcji.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, dlaczego została zamknięta droga z której 

mieszkańcy ulicy Piaskowej korzystali w celu dojazdu do ulicy Żagańskiej. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, wyjaśnił, że ta przestrzeń nie 

stanowiła drogi. Była ona ukształtowana przez samych kierowców. Objazd ten był 

bardzo niebezpieczny z uwagi na ostry zakręt, a także bardzo wąski odcinek ulicy  

w dalszej części ulicy Kwiatowej. Dodał, że przejazd został zamknięty na wniosek  

mieszkańców ulicy Kwiatowej i Słonecznikowej. Uruchomiony został dodatkowy objazd 

tzw. drogą czołgową, utwardzona została również ulica Reymonta i Sienkiewicza. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, ponownie 

zwrócił się z prośbą o remont chodników przy ulicy Konopnickiej.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że z informacji uzyskanych od 

pracownika przeprowadzającego przegląd wynika, że chodniki przy ulicy Konopnickiej 



11 

 

są w bardzo złym stanie technicznym. Jeżeli byłyby środki, to w pierwszej kolejności 

należałoby wykonać chodniki przy ulicy Konopnickiej i 9 Maja.  

Zakrzewski Bronisław – radny, zapytał, czy problemy techniczne związane z remontem 

ulicy Kraszewskiego zostały rozwiązane. Jak, na chwilę obecną, wygląda realizacja 

inwestycji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że wykonana została pierwsza 

studnia. Środki ujęte w budżecie gwarantują wykonanie prac do samej góry ulicy. Projekt 

obejmuje również przebudowę skrzyżowania. Umowa dodatkowa obejmuje finansowanie 

kosztorysem powykonawczym. Każdy zakres prac podpisuje inspektor nadzoru. 

Wykonane prace są codziennie dokumentowane fotograficznie. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że w ogrodzeniu gimnazjum braku śrub mocujących przęsła.    

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że Dyrektor Gimnazjum w tej 

sprawie zwracał się do firmy wykonującej zadanie. Prace zostaną zakończone. Kary 

umowne są naliczane. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zapytał, 

czy w Stypułowie był projektant, który miał wykonać projekt oświetlenia. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, wyjaśnił, że projektant był już  

w terenie, wykonał wycenę dziesięciu kolejnych opraw, które będą montowane  

w mieście. W sprawie Stypułowa w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie na którym 

odbędą się uzgodnienia zakresu projektowego. Projekt powinien być wykonany jeszcze 

w tym roku. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

poprosił o wykonanie, przez P.U.K. Uskom, dojazdu do cmentarza w Stypułowie, 

poprzez zniwelowanie skarpy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że profilowanie drogi zostało 

zlecone. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

poprosił , o informację nt. budynku byłej świetlicy w Cisowie. Podziękował, za montaż 

okien i drzwi w świetlicy w Stypułowie. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o ujęcie  

w budżecie Gminy na 2015 rok zadania dotyczącego ulicy XXX – Lecia PRL  
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w Kożuchowie.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że projekty będą konsultowane. 

W fazie końcowej są projekty m.in. ulic: Tuwima, Norwida. Chciałby podzielić zadania 

na etapy i równocześnie rozpocząć zadania na ul. XXX – lecia PRL i  ulicach Tuwima, 

Norwida oraz pozostałych na tym osiedlu, aż do ulicy Kubusia Puchatka.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że biuro Urzędu w którym załatwia się 

sprawy związane z zameldowaniem, uzyskaniem dowodu osobistego itp. Jest  

„śmierdzącą norą”. Biuro to powinno być wizytówką.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że biuro meldunkowe zostało 

umieszczone w USC, ponieważ było to jedyne miejsce na parterze. Stwierdził, że nie wie 

skąd się wziął zapach, ponieważ w ubiegłym tygodniu jeszcze go nie było.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, powiedziała, że kolejną sprawą jest usytuowanie 

„grobowca” w Rynku. Zapytała,  dlaczego Burmistrz pozwolił na usytuowanie kamienia 

w tym miejscu. Stwierdziła, że na tablicy powinny podpisać się osoby które o to 

wnioskowały, ponieważ ona nie zgadza się z tekstem zawartym na tablicy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że kamień został usytuowany na 

prywatnej posesji, bez zgody Burmistrza. Stwierdził, że postawienie tego typu obiektu 

powinno być uzgodnione z Konserwatorem Zabytków. 

Korol Monika – mieszkanka, przedstawiła prezentację multimedialną pokazującą 

realizację turnusu rehabilitacyjnego dla dzieci niepełnosprawnych zorganizowanego 

przez p. Annę Zakrzewską. Poprosiła o zaplanowanie w budżecie gminy na 2015 r. 

środków finansowych na zorganizowanie kolejnego turnusu.   

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że podczas ferii zimowych  

w miesiącu lutym 2015 r. zostanie zorganizowany kolejny turnus, którego finansowanie 

wspomoże Gmina Kożuchów. W ciągu roku powinny być zorganizowane minimum dwa 

turnusy. 
 

Do pkt.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 15.30 
 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 


